



Protokoll styrelsemöte Lingham SK

| | | | |
|--|--|----|-------------|
| <u>Tid & plats</u> | 2017-11-16, klockan 18:00, Åkerbogården | | |
| <u>Närvarande</u> | Gunnar Gustafsson | GG | Ordförande |
| | Karin Palm | KP | Kassör |
| | Mikael Ekman | ME | Sekreterare |
| | Sara Karlsson | SK | Ledamot |
| | Rolf Öhlin | RÖ | Ledamot |
| | Benny Vickius | BV | Ledamot |
| <u>Ej närvarande</u> | | | |
| <u>Protokoll</u> | - ME förde protokoll och SK är justerare. | | |
| <u>Material-leverantör</u> | - Nytt avtal med Intersport/PUMA är tecknat. | | |
| <u>Rapport från sektionerna</u> | - Ingen specifik rapportering denna gång. | | |
| <u>Personal</u> | <ul style="list-style-type: none">- Lönehöjning förhandlad med Sören (RÖ).- Vaktmästarens arbetsuppgifter återstår att beskriva (RÖ) och KP har hittat ett exempel som tagits fram tidigare och som kan återanvändas.- Beslutades skriva fortsättningsavtal för Bettans anställning.- ME kollar upp möjlighet till laptop. | | |
| <u>Ekonomi</u> | <ul style="list-style-type: none">- KP gick igenom hur avgiftshantering liras ihop med Laget.se och det är lite trixande då Laget.se inte har fullt stöd för flersektionsföreningar som kan ha varierande avgifter.- Beslutades att kalla till extra årsmöte som ska hållas samtidigt som föreningskvällen 5/12 och detta för att besluta om medlemsavgift för 2018. Bakgrunden är att föreningen bör ha en enhetlig avgift per person och förenkla hanteringen. ME lägger upp kallelse på hemsidan som enligt stadgarna ska anslås minst 14 dagar före årsmötet. | | |
| <u>Policy</u> (denna punkt tas upp i höst igen) | - Policy tas upp på föreningsträffen. | | |
| <u>Aktivitets-rapportering</u> | - Information om aktivitetsrapportering via Laget.se i samband med klubbkväll i december. | | |
| <u>Fullstor hall & ny infart</u> | <ul style="list-style-type: none">- Fredrik Simpson var med del av mötet och berättade om vad som händer kring ny bro och infart. Även hallfrågan diskuterades i samband med det. Namnlista med 988 signaturer för att få genomfarten dragen väster om Himnabadet är inlämnad till Samhällsbyggnadsnämnden och frågan kommer upp på nämndens möte 14/12. Enligt uppgifte vill kommunen dialoga med Linghamborna innan dess så på vilket sätt det utförs återstår att se. Trafikverket har skickat ut en enkät med frågor om hur människor tar sig till och från Linghameden och den kommer ME svara på i helgen. | | |
| <u>FaceBook</u> | - Inget nytt. | | |
| <u>Övrigt</u> | Inbjudan till klubbkväll för alla sektionernas ledare tisdag den 5 december kl 19.00-21.00 i församlingshemmet har skickats ut. En hel del anmälningar har kommit in men det saknas ledare från en del lag helt och hållet – en påminnelse måste skickas ut. Sören och Bettan förbereder innan och HS | | |

| | |
|--------------------------|---|
| | <p>samlas kl 18:30.</p> <p>KP och SK har planerat ett gediget program för kvällen!</p> <ul style="list-style-type: none"> - Det diskuterades hur arbetsgången för medlemmar som slutat i lag ska hanteras. Viktigt att de plockas bort från Laget.se så att medlemsregistret stämmer men en kontakt behöver tas så vi inte plockar bort såna som vill vara kvar som stödmedlemmar eller fortsätter i annan sektion. - Laget.se vill teckna ett 5-årigt samarbetsavtal med LSK som kommer styra vad vi använder för andra kommunikationsvägar och hemsidor. Vissa saker måste kontrolleras, men det lutar åt att LSK kommer skriva på avtalet. |
| <u>Nästa möte</u> | - Nästa möte dag torsdagen 21/12 kl 18.00 i Åkerbogården. |

Vid protokollet:

Justeras:

.....
Mikael Ekman

.....
Sara Karlsson